



## *Representative Office of Japan to the P.A.*

VIP2 Center, 3rd floor, 200 Yazour Street

Al-Bireh, Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123 [repjapan@repjapan.ps](mailto:repjapan@repjapan.ps)

---

### **PRESS RELEASE**

November 16, 2011

#### ***Completion of Hospital Project in Azzoun Supported by Japan***

Today on November 16, 2011, the completion ceremony for the project of Completing Four Departments of Azzoun Obstetrics and Emergency Hospital was held in Qalqilya Governorate. Mr. Naofumi Hashimoto, Representative of Japan to the Palestinian National Authority, Dr. Nehad Alkhrass, Head of the organization, and the Representatives of relevant PNA ministries attended the ceremony. The project was funded by the Government of Japan in 2010, through its Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects (GGP).

With the fund of US \$ 94,518, the Palestinian Health Care Committee has implemented the project of completing four departments of Azzoun Obstetrics and Emergency Hospital, which enabled emergency patients to receive adequate care without severe delay; moreover these departments will provide accessible and comprehensive medical services to everyone.

Mr. Hashimoto in his speech expressed that the Japanese Government is determined to continue its support to Palestinian people from human security perspective as well as from its political stands for their efforts to establish a viable independent Palestinian state and to develop capacities of local institutions in providing basic daily services to people.

Since the inception of Japan's Grant Assistance for Grassroots Human Security Projects in 1993 in Palestine, Japan has provided funding assistance to about 300 projects with a total value of approximately 21 million US dollars, which is a part of Japan's total assistance to the Palestinians exceeding USD 1.21 billion.

---

*For further information about this project and GGP scheme, please contact Mrs. Diala Zaineddin-Dodin (Office: 02-241-3120/1).*

## *Representative Office of Japan to the P.A.*

VIP2 Center, 3rd floor, 200 Yazour Street

Al-Bireh, Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123 [repjapan@repjapan.ps](mailto:repjapan@repjapan.ps)

---



---

*For further information about this project and GGP scheme, please contact Mrs. Diala Zaineddin-Dodin (Office: 02-241-3120/1).*

## Representative Office of Japan to the P.A.

VIP2 Center, 3rd floor, 200 Yazour Street

Al-Bireh, Ramallah

Tel. 02-2413120/1 Fax. 02-2413123 [repjapan@repjapan.ps](mailto:repjapan@repjapan.ps)

16.11.2011

### بيان صحفى

#### بدعم من حكومة اليابان تم الانتهاء من مشروع مستشفى فى عزون

تم اليوم 16 نوفمبر 2011 ، عقد مراسم احتفالية بمناسبة الانتهاء من مشروع اكمال أربع أقسام في مستشفى عزون للولادة والطوارئ في محافظة قلقيلية. حضر الاحتفال كل من السيد ناؤفومي هاشيموتو، ممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية، السيد نهاد الأخرس، رئيس لجان الرعاية الصحية الفلسطينية، وممثلون عن وزارات السلطة الوطنية الفلسطينية ذات الصلة. وقد تم تمويل المشروع من قبل حكومة اليابان في عام 2010، تحت إطار منح المساعدات للمشاريع الأهلية والأمن الإنساني (GGP).

بمنحة مقدارها 518,94 دولار أمريكي، نفذت لجان الرعاية الصحية الفلسطينية مشروع اكمال أربعة أقسام في مستشفى عزون للولادة والطوارئ، حيث ستمكن هذه الأقسام مرضى الطوارئ من تلقي العلاج والرعاية الكافية من دون أي تأخير، كما ستتوفر خدمات طبية متاحة وشاملة لجميع أهالي القرية.

وأعرب السيد هاشيموتو في كلمته عن عزم حكومة اليابان بدعم الشعب الفلسطيني من منظور الأمن الإنساني والسياسي ودعم جهوده لاقامة دولة فلسطينية مستقلة قابلة للحياة، الى جانب دعم جهوده لتطوير قدرات المؤسسات المحلية لتوفير الخدمات الأساسية اليومية للناس.

منذ بداية منح المساعدات اليابانية للمشاريع الأهلية والأمن الإنساني في عام 1993 في فلسطين، قدمت حكومة اليابان المساعدة لأكثر من 300 مشروع بمبلغ 21 مليون دولار امريكي تقريبا، والتي تشكل جزء من إجمالي المساعدات اليابانية للفلسطينيين التي تصل إلى أكثر من 1 مليار دولار أمريكي، في جميع أنحاء الضفة الغربية وقطاع غزة.